
Vi har gått igenom bolagets handlingar och har inget mer att lägga till än de vi tidigare framfört 
vid möten. Det gäller mer detaljfrågor och de blir mer aktuella längre fram i processen. De rör 
också främst på fastigheten Lundby 1:1, eftersom det är primärt vattenskyddsområde. Krav på 
försiktighetsmått kan ju innebära lite högre kostnader för exploatören, men det tycker jag vi 
framfört


